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PROTOKÓŁ Nr 9/18 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 26 listopada 2018 roku 

 

 

 

26 listopada 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny 

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko.  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Jarosław Adam Mikielski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Krzykwa – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Adam Dembowski – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Joanna Stankiewicz  – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2. Pan Damian Dębowski – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Pan Bogdan Duś – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

4. Pan Stanisław Dąbrowski – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

5. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Tadeusz Szyszkowski – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

2. Pan Sławomir Przekop – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

3. Pan Piotr Stasiński – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

4. Pan Piotr Krzysztof Andruszkiewicz - Członek Komisji Budżetu, Finansów  

i Infrastruktury 

5. Pan Walenty Wałejko - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

6. Pan Tomasz Zamojski - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

Pracownicy UG Wiżajny 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz   – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

4. Pani Ewelina Buczyńska         – Referent w Urzędzie Gminy 

5. Pani Krystyna Lutkiewicz  – Inspektor w Urzędzie Gminy 

6. Pani Joanna Sosnowska                   - Inspektor w Urzędzie Gminy 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10   

i powitał wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

5. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

 i Petycji. 

6. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów 

 i Infrastruktury. 

7. Ustalenie stawki podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

8. Ustalenie wysokości stawek podatku od nieruchomości  i zaopiniowanie projektu 

uchwały w tej sprawie. 

9. Ustalenie stawki podatku leśnego. 

10. Określenie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych i zaopiniowanie 

projektu w tej sprawie. 

11. Sprawa opłaty targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

12. Ustalenie podatku od środków transportowych i zaopiniowanie projektu uchwały  

w  tej sprawie. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 r. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Wolne wnioski. 

16.  Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

  Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 15 

głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wybór 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński zaproponował 

kandydaturę Pana Adama Dembowskiego na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 Radny Pan Adam Dembowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Jacek Hołdyński zapytał członków 

Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za kandydaturą Pana Adama Dembowskiego na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Za oddano 4 głosy, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

Do p-ktu 5 

 Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 Na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  zaproponowano 

kandydaturę Pana Bogdana Duś. 

 Radny Pan Bogdan Duś wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o to, kto jest za kandydaturą Pana Bogdana Duś na funkcję 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 Za oddano 5 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował kandydaturę Pana 

Damiana Dębowskiego na Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Radny Pan Damian Dębowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Bogdan Duś zapytał 

członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o to, kto jest za kandydaturą Pana Damiana 

Dębowskiego na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Za oddano 5 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było 

 

Do p-ktu 6 

 Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów 

 i Infrastruktury. 

 Na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury zaproponowano 

kandydaturę Pana Sławomira Przekop. 

 Radny Pan Sławomir Przekop wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji Budżetu, 

Finansów i Infrastruktury o to, kto jest za kandydaturą Pana Sławomira Przekop na funkcję 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury  

 Za oddano 5 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował kandydaturę Pana 

Tadeusza Szyszkowskiego na Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów  

i Infrastruktury. 

 Radny Pan Tadeusz Szyszkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury Pan Sławomir Przekop 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za kandydaturą Pana Tadeusza Szyszkowskiego na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury. 

 Za oddano 6 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było 

 

Do p-ktu 7 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie stawki 

podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że maksymalna 

stawka podatku rolnego na 2019 r. może wynieść 54,36 zł za 1q. Dodała, że podatek rolny 

przy pozostawieniu maksymalnej stawki będzie nieznacznie wyższy od tego, który 

obowiązuje w tym roku, bo na 2018 rok obowiązywała stawka 52,49 zł za 1q. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on proponowałby, żeby 

zostawić górną stawkę na 2019 r.  

Radny Gminy Pan Stanisław Dąbrowski – proponuję, żeby stawkę podatku 

pozostawić na tym samym poziomie, w związku z wystąpieniem suszy . 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – obniżenie górnych stawek podatku 

spowoduje, że Gmina nie otrzyma subwencji ogólnej.  

Radny Gminy Pana Tadeusz Szyszkowski – lepiej jest mieć subwencję na plus niż na 

minus. Nie stać nas na obniżenie stawki górnej, bo Gmina ma niskie dochody. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - nie utrzymanie na tej górnej stawce 

spowoduje, że Gmina odczuje tą stratę, a rolnik nie odczuje. Stawka podatku rolnego jest 

wyższa o 4, 6750 zł/1ha przeliczeniowy w porównaniu z rokiem poprzednim.  
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić maksymalną stawkę ogłoszoną przez GUS bez zmian  

i nie podejmować uchwały w sprawie podatku rolnego. Za pozostawieniem stawki GUS i nie 

podejmowaniem uchwały oddano  15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Radni głosowali w następujący sposób: 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

Przewodniczący stwierdził, że w 2019 roku w sprawie podatku rolnego będzie 

obowiązywała maksymalna stawka podana przez GUS. 

 Zaopiniowana stawka podatku rolnego w załączeniu (załącznik nr 4). 

Do p-ktu 8 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie 

wysokości stawek podatku od nieruchomości i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie.  
 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz przedstawiła stawki podatku 

od nieruchomości obowiązujące w tym roku i maksymalne stawki, które mogą obowiązywać 

w  roku 2019 r. 

Członkowie Komisji po analizie poszczególnych stawek zaproponowali stawki 

podatku od nieruchomości, wykaz zaproponowanych stawek w załączeniu (załącznik nr 5). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytywał poszczególną 

zaproponowaną stawkę i przy każdej pytał członków komisji o to, kto jest za jej przyjęciem.  

 

1) 0,93 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 
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15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

2) 4,71 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „przeciw” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „przeciw” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za’’ 

 

3) 0,49 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za 

 

4) 3,09 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 
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14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za 

 

5) 0,79 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za 

 

6) 23,10 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „przeciw” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

7) 10,98 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 
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13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

8) 4,78 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

9) 7,00 zł 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za 

 

10) 2% 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 
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12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zapytał członków 

komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. 

Radni głosowali w następujący sposób: 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

Za pozytywną opinią oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 

Do p-ktu 9 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie stawki 

podatku leśnego. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że odgórnie 

przedstawiona stawka wynosi maksymalnie 42,2356 zł za 1 ha fizyczny i jest niższa od tej,  

która obowiązuje w tym roku.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić górną ogłoszoną stawkę bez zmian i nie podejmować 

uchwały w sprawie podatku leśnego. Radni głosowali w następujący sposób: 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 
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13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

 Za pozostawieniem ogłoszonej stawki i nie podejmowaniem uchwały w sprawie ustalenia 

stawki podatku leśnego oddano  15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że w 2019 roku w sprawie podatku leśnego będzie obowiązywała 

górna stawka. Zaopiniowana stawka podatku rolnego w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

Do p-ktu 10 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Określenie 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych i zaopiniowanie projektu w tej 

sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że w związku ze 

zmianą adresu Urzędu Gminy musimy zmienić wzory druków podatkowych. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych i zapytał o to , kto jest za 

tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. Radni głosowali  

w następujący sposób: 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

 Za pozytywną opinią oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

Do p-ktu 11  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawa opłaty 

targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że opłata 

targowa obecnie obowiązuje w wysokości 15 zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on uważa,  

że nie powinno się zmieniać tej stawki. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za tym, aby pozostawić stawkę opłaty targowej na dotychczasowym poziomie  

i nie podejmować nowej uchwały w tej sprawie. Za pozostawieniem stawki i nie 

podejmowaniem nowej uchwały oddano  15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 
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było. Przewodniczący stwierdził, że w 2019 roku w sprawie opłaty targowej będzie 

obowiązywała dotychczasowa uchwała z 2015 r. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że nadal 

obowiązuje stara uchwała o opłacie miejscowej.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić dotychczasową uchwałę. Radni głosowali w następujący 

sposób. 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

Za pozostawieniem obowiązującej uchwały i nie podejmowaniem nowej oddano 15 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że w 2019 roku  

w sprawie opłaty miejscowej będzie obowiązywała dotychczasowa uchwała. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że zostaje 

jeszcze sprawa opłaty od posiadania psów. Dodała, że Rada Gminy może podjąć taką 

uchwałę, ale nie musi i obecnie nie ma takiej uchwały. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

kto jest za tym, aby nie podejmować uchwał w sprawie opłaty od posiadania psów.  

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „wstrzymał się” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

  

Za niepodejmowaniem uchwały oddano 14 głosów, głosów przeciw nie było, 1 osoba 

wstrzymała się. Przewodniczący stwierdził, że w 2019 roku podobnie jak w tym roku, opłaty  

od posiadania psa nie będzie. 
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Do p-ktu 12 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie podatku 

od środków transportowych i zaopiniowanie projektu uchwały w  tej sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Joanna Sosnowska przedstawiła stawki 

obowiązujące w tym roku podatkowym i maksymalne możliwe wartości do ustalenia na rok 

2019.  

 Członkowie Komisji po analizie poszczególnych stawek zaproponowali stawki 

transportowe. Wykaz zaproponowanych stawek w załączeniu (załącznik nr 8). 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytywał poszczególną zaproponowaną 

stawkę i przy każdej pytał członków komisji o to, kto jest za jej przyjęciem. Radni głosowali 

w następujący sposób: 

 

1) a) 832 zł  

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

b) 1360 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „przeciw” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 
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c) 1660 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

2) 3150 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

3) 1944 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 
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13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

4) a) 2458 zł 

b) 3181 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

5) 1666 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

6) a) 2458 zł 

b) 1944 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 
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7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

7) a) 1968 zł 

b) 2488 zł 

 

1. Andruszkiewicz Piotr Krzysztof – „za” 

2. Dąbrowski Stanisław – „za” 

3. Dębowski Damian – „za” 

4. Dembowski Adam – „za” 

5. Duś Bogdan – „za” 

6. Hołdyński Andrzej Jacek – „za” 

7. Krzykwa Jan – „za” 

8. Łanczkowski Tadeusz Piotr – „za” 

9. Mikielski Jarosław – „za” 

10. Przekop Sławomir – „za” 

11. Stankiewicz Joanna – „za” 

12. Stasiński Piotr – „za” 

13. Szyszkowski Tadeusz – „za” 

14. Wałejko Walenty – „za” 

15. Zamojski Tomasz – „za” 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał o to, kto jest  

za pozytywną opinią projektu uchwały w tej sprawie. Za pozytywną opinią oddano  

15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził,  

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

Do p-ktu 13 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 r. 

  Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła zmiany w budżecie: 

1. Zwiększono dochody i wydatki o kwotę 32 694,- zł zwiększenie subwencji ze 

środków rezerwy części oświatowej na zakup pomocy dydaktycznych w szkole 

podstawowej. 

2. Zwiększono dochody z tytułu wpływów z urzędów skarbowych podatku od 

czynności cywilno – prawnych – 7 325,-zł. 

3. Z tytułu podatków i opłat lokalnych oraz innych wpływów – 3 184,- zł. 

4. Zwiększono plan dochodów i wydatków związanych z gromadzeniem środków 

z opłat i kar za korzystanie ze środowiska – 795,- zł. 

5. Zwiększono plan wydatków na opłaty VAT za dostarczaną wodę – 7 000,- zł. 

6. Zwiększono plan wydatków na wypłatę ekwiwalentu za niewykorzystany 

urlop Wójta Gminy – 11 453,- zł. 
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7. Przeniesiono plan wydatków inwestycyjnych za zagospodarowanie terenu 

wokół nowej siedziby urzędu – 1 000,- zł. 

8. Zwiększono plan wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w szkole 

podstawowej i gimnazjum łącznie – 46 307,- zł. 

9. Zwiększono plan wydatków na wynagrodzenie w dziale gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska – 3 220,- zł. 

10. Zmniejszono plan wydatków w rozdziale dowożenie uczniów do szkół – 

14 370,- zł. 

11. Zmniejszono wydatki w dziale pomoc społeczna ogółem  - 15 990,- zł. 

12. Zmniejszono wydatki jako środki własne na stypendia – 9 750,- zł. 

13. Zmniejszono wydatki w dziale kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 

5 270,- zł. 

Na zwiększenie wydatków angażuje się wolne środki z lat ubiegłych w wysokości 

7 091,- zł.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał, 

czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za pozytywną opinią 

oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 10). 

 

Do p-ktu 14 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że przyszło pismo  

z PKS NOVA w sprawie partycypowania m.in. gminy Wiżajny w kosztach utrzymania 

kursów na linii Suwałki – Jeleniewo – Rutka Tartak – Wiżajny (załącznik Nr 11). W piśmie 

została przedstawiona wysokość dopłat za 1 dzień realizacji linii. Gmina nie jest w stanie 

dopłacać do wymienionych kursów. Kursy Wiżajny – Suwałki g. 8:50 i Suwałki – Wiżajny g. 

18:25 nie mogą być rozwiązane, bo dość sporo mieszkańców z nich korzysta. Nie zgadzamy 

się  na dodatkowe koszta. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – trzeba liczyć się z tym, że jeśli Gmina nie 

zgodzi się na partycypację kosztów to mieszkańcy będą mówili, że gmina nie chciała 

dopłacić, ale trzeba próbować walczyć. Jeśli byśmy się zgodzili na partycypację kosztów to 

powinniśmy mieć wpływ na ustalenie godzin kursowania. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – do końca listopada odpiszemy na to 

pismo i zobaczymy jaka będzie odpowiedź. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – wpłynęło do mnie pismo od Pań, 

które uczestniczą na zajęciach fitness z prośbą o zakup wyposażenia do Świetlicy Gminnej  

w Wiżajnach, gdzie odbywają się ćwiczenia. Wnioskowana kwota dofinansowania to: 

1 470,00,- zł (załącznik Nr 12). 

 Radni jednogłośnie uznali, że Gminy nie stać na takie wydatki. Jest to hobby, na które 

każdy powinien przeznaczać swoje prywatne środki finansowe na ten cel. 

 

Do p-ktu 15 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.   

 Wniosków nie zgłoszono. 
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Do p-ktu 16 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  12
10

. 

 

Protokołowała: 

E. Buczyńska 

 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

       /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 
 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

                    /-/ Bogdan Duś 
 

 

 

Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

 

                    /-/ Sławomir Przekop 

 


